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INTERPELACJA 128/2021 
 
 
 
Sprawa: naprawa nawierzchni ul. Podchorążych 
  
  
W nawiązaniu do udzielonej na moją interpelacje odpowiedzi (BDG.0003.1.1578.2020 z dn. 

01.12.2020r.), zwracam się z zapytaniem dotyczącym możliwości wykonania w 2021 r.,  

dywanika asfaltobetonowego na ulicy Podchorążych (z wykorzystaniem frezu pozyskanego   

z rozpoczynających się inwestycji drogowych DK1 i DK 46 ).  

W chwili obecnej nawierzchnia wymienionej drogi znajduje się w bardzo złym stanie,              

a dotychczasowe, doraźne próby jej wyrównania w ramach bieżącego utrzymania nie 

przynoszą zamierzonych efektów. 

Ulica w okresie jesienno-zimowym nie nadaje się do normalnego użytkowania związanego       

z jej przeznaczeniem (błoto, koleiny, wyboje itp.). Z kolei w okresie letnim, w okresach 

suchych droga stwarza kolejny problem tj. znaczne zapylenie okolicy i dyskomfort 

użytkowania drogi wraz  z  realnymi kosztami mieszkańców poniesionymi w związku                  

z koniecznością cyklicznego odnawiania zabrudzonych elewacji budynków oraz częstym 

myciem okien.  

Nadmieniam dodatkowo, że przy ul. Podchorążych 38 jest zlokalizowane przedszkole, co 

dodatkowo powoduje zwiększony ruch i uciążliwości dla rodziców i personelu placówki. 

Mając na uwadze planowaną przez MZD przebudowę odcinka ul. Oficerskiej, wnioskowany  

remont ulicy Podchorążych rozwiązałby opisany  problem komunikacyjny w tej części 

dzielnicy i znacznie podniósłby  komfort życia Mieszkanek i Mieszkańców Stradomia.  

Z góry dziękuję za podjęcie działań w opisanej sprawie. 
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